


Nestled in the heart of the vibrant city, Crowne Plaza Hong Kong 
Causeway Bay offers an array of exquisite amenities for its elite 
clientele. The hotel's elegant restaurants, chic bar, and stunning 
poolside venue are perfect for hosting wedding ceremonies, cocktail 
receptions, and lavish banquets. GIACOMO, the luxurious Italian fine 
dining establishment located on the ground floor, offers an intimate 
dining experience with a grandstand floor-to-ceiling window 
overlooking bustling Leighton Road. CARVER is a stunning venue with 
a grand interior that's perfect for small to medium-sized weddings. 
Club@28, the hotel's bar and lounge, overlooks the magnificent city 
view and Happy Racecourse, providing a perfect spot for hosting a 
cocktail reception. Whether you're looking for a formal affair or a 
more relaxed atmosphere, Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay has 
everything you need to make your wedding dreams a reality. 
Experience luxury and sophistication at its finest and let us help you 
create the wedding of your dreams.

香港銅鑼灣皇冠假日酒店位處於港島商業購物中心區，交通便
利，GIACOMO、CARVER、Club@28及池畔雅座均可舉行浪漫證
婚典婚、雞尾酒會、矜貴中式或西式婚宴。位於地下的GIACOMO
餐廳環境高貴優雅，提供高級意大利餐飲服務，配合落地玻璃設
計的主要餐區及集時尚與華服感於一身的貴賓房，為婚宴帶來
更賞心悦目的用餐體驗。CARVER設計簡潔優雅，店内明亮的採
光充滿活力，是舉辦中小型婚宴的理想場地，讓新人在舒適現代
的氛圍下，與親友享受一站式的美食體驗。酒吧Club@28與頂層
游泳池相連，俯瞰繁華的銅鑼灣及跑馬地馬場景觀，實為户外或
室内舉行雞尾酒會的理想場地。酒店的露天泳池可供包場，新人
可於眾親友見證下舉辦池畔證婚儀式，是時尚現代的不二之選！





8. 中式婚宴

戶外證婚

露天池畔證婚

中式婚宴

西式婚宴

套房

套房

Pavilion - Chinese Wedding Banquet

Pavilion - Wedding Ceremony

西式婚宴CARVER - Western Wedding Banquet

CLUB@28 - Chinese Wedding Banquet
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CARVER 90188
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